
 

TÁJÉKOZTATÓ 

a két ülés közötti eseményekről, tárgyalásokról 

  

  
Augusztus 30-án: 

 Részt vettem azon vállalkozási szerződés aláírásánál, mely az Ipari Park Kft. és a Profiter Machine Kft. 

között köttetett a TOP-os ipari parkos fejlesztés kivitelezési munkálataira. 

 

Szeptember 1-jén: 

 Részt vettem az általános iskola tanévnyitó ünnepségén. 

 

Szeptember 2-án: 

 Részt vettem a középiskola tanévnyitó ünnepségén. 

 Intézményvezetőkkel kibővített vezetői megbeszélést tartottam. 

 Részt vettem a Dani Margit Sportcsarnokban szervezett felkészülési kosárlabda mérkőzésen. A 

SZOLNOKI OLAJKK fogadta az ATOMERŐMŰ SE csapatát. 

 

Szeptember 3-án: 

 Dr. Sziráki András, a Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Kereskedelmi és Iparkamara elnöke volt a vendégem. 

Az Ipari Park fejlesztési lehetőségéről folytatunk megbeszélést. 

 Részt vettem a Kunszentmártoni Alapfokú Művészeti Iskola (Zeneiskola) Tanévnyitó Ünnepségén. 

 

Szeptember 4-én: 

 Fogadóórát tartottam. 

 Fogadtam a középiskola 9. osztályos diákjait. Röviden bemutattam a várost, illetve az önkormányzat 

működését. 

 Makra Tiborral egyeztettem a céget érintő kérésekkel kapcsolatban. 

 

Szeptember 5-én: 

 Ünnepélyes keretek között került sor a BERKÓ-HÍD táblaavató és hordógurítási ünnepségére, mely az 

M44-es út és a Hármas-Körös most megépült műtárgya. 

 

Szeptember 6-án: 

 Kunszentmárton megbecsült polgára, Dr. Fakhouri Antoine fogorvos ezen a napon tette le az 

állampolgársági esküt. 

 

Szeptember 7-én: 

 Részt vettem a VI. Kunszentmártoni Amerikai Autós Találkozón. 

 

Szeptember 9-én: 

 Vezetői megbeszélést tartottam. 

 A régi híd világításával kapcsolatos műszaki átadás-átvételi eljáráson vettem részt. 

 Szakmai egyeztetést végeztünk a szökőkutas pályázattal kapcsolatban. 

 A pártok által delegáltak - akik segítik a HVB munkáját - esküt tettek előttem.  

 

Szeptember 13-án: 

 A Képviselő-testület megjelent tagjaival fogadtuk a testvértelepülések delegációit. 

 

Szeptember 14-én: 

 Részt vettem a Városnap eseményein. 

 

Szeptember 16-án: 

 Vezetői megbeszélést tartottam. 

 Körmöcz Bendegúzzal egyeztettük a kábelhálózat eladásával, működtetésével kapcsolatos terveinket. 

 



Szeptember 18-án: 

 Műszaki bejárást és koordinációt tartottunk a kerékpárút építésével kapcsolatban. 

 

Szeptember 19-én: 

 A Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Foglalkoztási Paktum Iroda és a Jász-Nagykun-Szolnok Megyei 

Kereskedelmi és Iparkamara foglalkoztatási Workhsop-ot tartott a Szabó Gyula Művelődési Központban a 

munkáltatók (cégek, vállalatok, magánvállalkozók, intézmények) és kunszentmártoni és tiszaföldvári 

középiskolák bevonásával abból a célból, hogy összahangolják a keresletet és kínálatot a foglalkoztatás 

viszonylatában. 

 Rendkívüli Pénzügyi és Gazdasági, valamint Oktatási, Sport és Közbiztonsági Bizottságok ülésein vettem 

részt, melyet rendkívüli Képviselő-testületi ülés követett. 

 

 

Kunszentmárton, 2019. szeptember 19.. 

  

 Wenner-Várkonyi Attila 

 polgármester 


